
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 19. 11. 2018 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Bartošek, Křenek, Šrubařová, Kohoutková, Malinka, 

Rebok, Regner, Vičar, Krejčí 

Omluveni: Holub, Zeman 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 M. Veselý informuje o proběhlém jednání 12. 11. ohledně autorskoprávních 

otázek ve vztahu k užívání dat Magion za účasti kvestorky (za ÚVT se rovněž 

účastnila J. Kohoutková).  

 M. Veselý dále informuje o účasti na výjezdním zasedání “ekonomického CRP 

projektu 2018” ve dnech 15. - 16. 11. Kromě informací o stávajícím průběhu 

přípravy projektu DIGITALIZACE VVŠ pro účastníky setkání proběhla na jeho 

okraji schůzka členů klubu ředitelů CESNET. Přítomní byli informováni o 

záměru MU a “magionské” skupiny otevřít předběžné tržní konzultace. Na 

schůzce byla domluvena užší spolupráce v této oblasti, přesahující pouze 

“magionské” školy. 

 Tajemnice informuje o proběhlé poradě tajemníků 14. 11.: 

 Pro MU je na rok 2019 očekáván objem institucionální podpory ve výši 

cca 30 mil. Kč.  

 V roce 2019 dojde pravděpodobně k nárůstu cen energií o cca 25 – 

28%.  

 Finalizuje se zaměstnanecký program Vodafone, měl by být spuštěn od 

ledna 2019; podmínky budou zpřístupněny zaměstnancům, jakmile je 

Vodafone zašle ve finální podobě. 

 Celkový počet studentů na MU je lehce menší než 30 tisíc osob (zatím 

pokračuje klesající trend). 



  

 HR Award – MU bude připravovat společný projekt, cíleno na 

akademiky (resp. vědecké pracovníky). Zapojení ÚVT do projektu je 

v jednání, kontaktní osoba za ÚVT bude Adéla Dohnalová. 

 M. Bartošek informuje o účasti na jednání fóra pověřenců VVŠ k ochraně 

osobních údajů v Olomouci, kde mj. bylo zástupci UPOL tlumočeno stanovisko 

ředitele NÚKIB (Národní úřad pro kybernetickou a informační bezpečnost), že 

studijní a ekonomické informační systémy VŠ patří mezi “významné informační 

systémy” dle Zákona o kybernetické bezpečnosti (s návaznými povinnostmi pro 

správce a provozovatele těchto systémů). Ředitel ÚVT se pokusí sejít 

s ředitelem NÚKIB k vyjasnění těchto záležitostí. Podle výsledků schůzky 

budou diskutovány další kroky na ÚVT/MU. 

 Fórum pověřenců DPO se bude dále scházet 2x ročně, MU a ÚVT bude 

poskytovat metodickou a technickou podporu. 

 Ředitel informuje o plánované schůzce s kvestorkou 26. 11. ohledně stavby na 

Botanické 68a. 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

 Zpráva ohledně wifi na SKM – T. Rebok informuje o přípravě podpisu smlouvy, 

bude následovat instalace a testování (do konce ledna by mělo být kompletně 

dořešeno). Správu wifi bude provádět ÚVT, podmínky jsou v jednání. 

 

3. Shrnutí výjezdního zasedání ve Křtinách 

 Proběhla diskuze k průběhu výjezdního zasedání kolegia s vedoucími oddělení 

7. – 8. 11. Ředitel zdůraznil, že hlavním smyslem sdělení prvního dne byla 

zvýšená orientace na iniciativní zaměstnance a podpora jejich dalšího rozvoje, 

a to jak v oblastech souvisejících s výzkumným zaměřením ústavu, tak i v 

odborných, servisních a podpůrných činnostech. Na jednání naváží schůzky 

ředitele s divizními vedoucími a cílené diskuse o dalším personálním rozvoji 

divizí v tomto kontextu. 

 

4. Smlouva s Google 

 Protože řada uživatelů MU využívá a bude i nadále využívat služby Google, je 

potřebné ze strany MU uzavřít s Googlem Smlouvu na bezplatnou službu G 

Suite for Education a Dodatek o zpracování dat. Prostřednictvím těchto 

smluvních ujednání poskytuje Google dostatečné záruky k tomu, aby univerzita 

mohla z pozice správce dat poskytovat službu G Suite for Education svým 

koncovým uživatelům.  

Bartošek předložil příslušné podklady a návrh postupu k uzavření smlouvy. 

Smlouvu podepíše ředitel ÚVT (stejně jako v případě smlouvy na MS O365), 

nejlépe v písemné podobě. Mj. je třeba stanovit po konzultaci s IS MU 

administrátora služby pro MU, dokončit zjištění současného stavu užívání 

služby G Suite for Education na MU a domluvit se s CITy na jejím nastavení – 

odpovídá DITS. 



  

 

5. Zprávy od divizních 

 K. Malinka informuje o probíhající migraci PC do centrální správy (nárůst 

z počtu 2 000 na cca 6 000 počítačů). V řešení je nákup antivirového programu 

ESET. Ředitel doporučil, aby tento proces a jeho výsledky byly prezentovány 

na vhodném fóru (setkání s uživateli, které nepravidelně pořádá firma Microsoft, 

odborná konference zaměřená na komerční sféru apod.). 

 Tajemnice informuje o žádosti z ESF ohledně překládky optických vláken 

(souvislost s novou serverovnou), mělo by být hotovo do 1. 7. 2019. Je potřeba 

formulovat stanovisko ÚVT (skutečná cenová a časová náročnost celého 

procesu) do konce tohoto týdne (odpovídá O. Dostál). 

 Tajemnice dále informuje o probíhajícím jednání s hotelem Devět skal ohledně 

výjezdního zasedání ÚVT v dubnu 2019. 

 Tajemnice žádá divizní o poskytnutí podkladů pro vyplacení odměn do pátku 

23. 11. – zaslat přímo řediteli. 

 J. Kohoutková informuje o nové podobě webů fakult a součástí v JVS. 

 Na poradě tajemníků proběhla prezentace elektronické evidence odpracované 

doby (J. Kohoutková). 

 Podpisové certifikáty – dotazy z Helpdesku na toto téma směřovat dočasně na 

Michala Procházku (přechod na certifikáty pro kvalifikovaný podpis). 

 A. Křenek informuje o zapojení do přípravy projektů H2020 EOSC-Synergy a 

CETOCOEN Excellence (výzva H2020-WIDESPREAD-2018-2020). Dále bude 

poskytována podpora dalšího uzlu konsorcia EuroPDX (kromě 6 stávajících). 

 

6. Různé 

 Příští jednání kolegia 26. 11. se bude konat mimořádně od 10:00 hod. 

 M. Vičar informuje, že v rámci výročí 40 let ÚVT v r. 2019 byl na program 

zařazen koncert symfonického orchestru MU, termín bude upřesněn (konání 

v prosinci 2019). 

 

 
Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU 


